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Beslutande ledamöter 
Roko Kursar (L) (Ordförande) 
Josefin Anselmsson Borg (M) (Andre vice ordförande) 
Ingrid Kristina Andersson (S) 
Pethra Ängquist (S) 
Erik Hammarström (MP) 
Carin Gustafsson (V) 
Albin Schyllert (M) 
Gharib Sayed Aly (M) 
Lars-Eric Nelderup (C) 
Jeanette Persson (SD) 
Bo Stefan Claesson (SD) 
Karl Mårtensson (S)  ersätter Bengt Persson (S) (Vice ordförande) 
Jaqueline Lenander (S)  ersätter Munir Niazi (S) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Bahhar Mohammadi (S) 
Abdirahman Said Siyad (S) 
Karin Elisabeth Granér (L) 
Pontus Källström (MP) 
Anfal Saad Mahdi (V) 
Halid Osman (C) 
Jane Sophie Charlotte Olin (SD) 
Jonathan  Grahndin (SD) 
 
Övriga närvarande 
Charlotte Widén Odder (förvaltningsdirektör) 
Annika Gottfridsson (ekonomichef) 
Cecilia Röstin (avdelningschef kansli- och kommunikation) 
Ingrid Kongslöv (avdelningschef hälsa, främjande och funktionsrätt) 
Sema Soer (avdelningschef myndighet, socialpsykiatri och barn) 
Urban Funck (HR-chef) 
Jesper Salö (nämndsekreterare) 
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§ 135 

FSN-2022-82 

Information från förvaltningen 
 
 

Sammanfattning 
Information från förvaltningen om aktuella händelser i verksamheterna och inom 
funktionsstödsområdet. 
 
Förvaltningsdirektör Charlotte Widén Odder informerar om följande: 
 
Funktionsstödsförvaltningens medarbetare Sophia Presinger har gått bort efter en kortare 
tids sjukdom och lämnat oss i sorg och saknad. Sophia har arbetat många år på 
funktionsstödsförvaltningen, nu senast som avdelningschef för Strategiska avdelningen. 
Det har hållits en minnestund på förvaltningen och en krans från funktionsstödsnämnden 
kommer att beställas till hennes begravning. 
 
I december började den nya visselblåsarlagen gälla. Funktionsstödsförvaltningen har haft 
ett (1) ärende som har utretts av extern part men som därefter avslutas. I januari kommer 
ett ärende att lyftas i kommunstyrelsen med en redogörelse över ärenden som hittills 
inkommit inom staden och utsetts inom ramen för den nya lagen. Direktör reflekterar över 
de lärdomar förvaltningen och staden dragit under det första halvåret med 
visselblåsarlagen. 
 
Arbetet med budget 2023 pågår för fullt på förvaltningen. Det finns ett fortsatt fokus på 
kärnuppdraget men även på effektiv verksamhetsstyrning och vikten av att förvaltningens 
resurser används på bästa sätt, inte minst med anledning av de ekonomiska effektiviseringar 
som behöver göras. Processen kan väcka osäkerhet och reaktioner, något som 
förvaltningsledningen behöver möta och hantera. Widén Odder förtydligar dock att ingen 
riskerar att arbetsfrias utan att det handlar om hur resurserna ska fördelas.     
 
Förvaltningen har en handfull brukare som är i behov av andra typer av boendemiljöer 
anpassade utifrån deras individuella stödbehov. För att lösa detta har en flyttkedja påbörjats 
som innebär att ett mindre antal brukare kommer att erbjudas andra lämpliga boenden för 
att ge plats till de brukare som är i behov av särskilt anpassade boendemiljöer. Förutom de 
enskilda boende och deras anhöriga har processen även förankrats med de fackliga 
organisationerna. 
 
Det pågår en stadsövergripande översyn av nämndernas reglemente som hålls samman av 
stadskontoret. I arbetet har förvaltningen träffat stadskontorets arbetsgrupp vid ett antal 
tillfällen och kommer i januari 2023 att träffa denna tillsammans med de övriga 
socialnämnderna för att diskutera utformningen av vårt gemensamma uppdrag som yttersta 
skyddsnät för Malmöborna och gränsdragningarna mellan respektive ansvarsområde. Det 
nya förslaget till reglemente väntas skickas ut på remiss till stadens nämnder under 2023. 
 
Direktör tackar nämndens förtroendevalda för det gångna året och deras arbete och 
engagemang under hela mandatperioden. Avslutningsvis tackar ordförande av samtliga 
förtroendevalda en och en för deras insatser och önskar dem lycka i sina framtida 
engagemang och liv.  
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